



首页

首页

期刊

会议

我们

新闻

合作

办刊

招聘

分享 交流 发展

汉斯出版社 (Hans Publishers, www.hanspub.org) 聚焦于国际开源 (Open Access) 中文期刊的出版发行, 覆盖以下领域: 数学物理、生命科学、化学材料、地球环境、医药卫生、工程技术、信息通讯、人文社科、经济管理等。

首页 >> 人文社科 >> 现代人类学 >>

MA >> Vol. 1 No. 1 (July 2013)

日本文化人类学会学术动态

Academic Trends on Japan Society of Human Culture

全文免费下载:(151KB) PP.1-3 DOI: 10.12677/ma.2013.11001

作者:

林琦:厦门大学人类学与民族学系, 厦门

关键词:

日本; 文化人类学会; 学术动态; Japan; Society of Human Culture; Academic Trends

摘要:

本文旨在通过对日本文化人类学会的成立和沿革、以及新近日本文化人类学会全国大会主要内容介绍, 一窥日本文化人类学会的现状和学科发展趋势。

This paper introduces the establishment and evolution of Japan Society of human culture. It also introduces the main content of the congress of Japan Society of human culture which was held recently. The purposes of writing this article are to show its current situation and trend of development as a subject.

参考文献

- [1] 1. 吉田禎吾编:《文化人类学读本》, 东京: 东洋经济新报社1989年。
- [2] 2. 石田英一郎著:《文化人类学入门》, 东京: 讲谈社1976年。
- [3] 3. 石川荣吉编:《现代文化人类学》, 东京: 弘文堂1978年。

推荐给个人

推荐给图书馆

分享到:

更多

加入审稿人 | 创办特刊

☆ 当前期刊访问量 9,784

📄 当前期刊下载量 1,137

推荐文章

- 青藏牧场的毒药、围栏与生物多样性危机——雪域藏人与动物关系及生态行动的民族志研究
[The Rat Poison, Fence and Biodiversity Crisis in Qinghai-Tibetan Pastures —— An Ethnographic Study on the Relationship among Tibetans and Animals and Ecological Actions](#)
- 建构亚太中心文化大区议
[Tries Argument Construction of the Pacific Asia Center Culture Great Region](#)
- 中国体质人类学百年回顾
[Review on History of 100 Years of Physical Anthropology in China](#)
- 文化侵蚀与内蒙古草原生态的恶化——从文化相对主义的视角看内蒙古草原生态问题
[Cultural Erosion and Deterioration of Grasslands in Inner Mongolia——From the Perspective of Cultural Relativism to Look at the Ecological Problem in Grasslands of Inner Mongolia](#)

友情链接

[尔湾阅读](#)

[科研出版社](#)

[开放图书馆](#)

[千人杂志](#)

[教育杂志](#)

版权所有：汉斯出版社 (Hans Publishers)

Copyright © 2014 Hans Publishers Inc. All rights reserved.  RSS